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Emne: Referat af bestyrelsesmøde 21-08-23 
24. august 2021 

— 

Møde dato 

24. august 2021  

Mødested 

 

Møde tidspunkt 

Kl. 19.00 - 21.00 

Møde nr. 

82 

Møde mellem/i 

Bestyrelsen 

Deltagere 

 

Fraværende 

Maiken, Sarah, Camilla, Anne-Mette 

 

1. Gennemgang af referat 

2. Godkendelse af dagsorden 

3. Præsentationsrunde 

4. Forretningsorden for bestyrelsen –  bilag 1 

5. Konstituering: Formand, næstformand, ansættelsesudvalg, evt. andre udvalg? 

6. Bestyrelsens opgaver – bilag fra ”Skole og Forældre” 

7. Årshjul over bestyrelsesarbejdet – bilag 2 

8. Hvad vil bestyrelsen arbejde med i den kommende periode - fokusområder? – bilag 3 

9. Siden sidst – bilag 4 

10. Bestyrelsens årsberetning og fordeling af forældremøderne for bestyrelsesrepræsentanterne – bilag 5 

11. Kommunikation (hjemmesiden og sociale medier) – bilag 6 

evt. 

 

ad 1)   Gennemgang 

 

ad 2)   Godkendt med tilføjelse af pkt. 10a høring af "Forslag til ferieplan for skoleåret 2022/2023" 

 

ad 3)   Præsentation af bestyrelsen 

 

ad 4)   Gennemgang 

 

ad 5)   Efter forslag fra bestyrelsesmedlem blev konstitueringen med formand etc. udskudt til næste møde.  

           Til ansættelsesudvalg valgtes Stephanie, André og Sarah. 

 

ad 6)   Gennemgang 

 



 

 

 

— 

Side 2 

ad 7)   Gennemgang 

 

ad 8)   Bæredygtighed og teknologi og hvordan vi omsætter visionen til praksis, respekt for den dagligdag  

           der fungerer, hvordan får vi fortalt den gode historie udadtil? 

 

ad 9)   Se bilag fra mødet 

 

ad 10) Gennemgang – fordeling af forældrerepræsentanter på forældremøderne 

            

3. klasse 31/8 16.30 – 18.30 - Camilla 

4. klasse 9/9 16.30 – 18.30 - Mette 

5. klasse 2/9 16.30 – 18.30 - Sarah 

6. klasse 9/9 18.30 – 20.00 - Mette  

 

ad 10a) Bestyrelsen ved Eltang Skole og Børnehave har ingen kommentarer til "Forslag til ferieplan for  

             skoleåret 2022/2023". 

 

ad 11) Hjemmesiden får et eftersyn – gerne billeder af bestyrelse og ansatte. Drøftelse af evt. brug af   

           facebook som supplement til hjemmeside og Aula – Camilla og Mette kommer med oplæg til  

           rammesætning. Kunne Katrine Reinert evt. komme med nogle bud på at udarbejde en  

           kommunikationsstrategi? PN undersøger. 

 

evt.     Punkter til næste møde: Frugtordning, Coronaerfaringer. 

 

 

 

Referent 

 

Per Nielsen 

 


